
До г -н  К о с т а д и н  Д и м и т р о в  

к м е т  н а  О б щ и н а  П л о в д и в

Ч рез  г-н  А та на с  У зу н о в

П р е д с е д а т е л  н а  О б щ и н с к и  с ъ в е т  -  Пловдив

ПИТАНЕ

О т : Йоно Чепилски, Владимир Славенски, Веселина Александрова, Веселка 
Христамян, Добромира Костова, общински съветници о т  ППГОС „Продължаваме 
Промяната - Демократична България”

Относно: Цел 1 от проект „По крепостните стени па Фшипопол“ -  чрез 
консервация, реставрация и експониране на античния комплекс „Източна порта на 
„Филип опал" и на археологически комплекс „Небет тепе" да се подкрепи 
превръщането на тези археологически недвижими културни центрове с категория 
„национално значение", в предпочитани туристически атракции, предлагащи 
подходящи условия за целогодишно посещаване.

У в а ж а е м и  г - н Д и м и т р о в ,

Небет тепе е едно от днешните шест тепета, запазили се до наши дни, около 
които е построен град Пловдив. Заедно с Джамбаз тепе и Таксим тепе формира 
Трихълмието, днес по-известно като „Старинен Пловдив“. Археологическият 
комплекс „Нсбст тепе“ с признат за паметник на културата от национално значение.

В същото време Небет тепе е едно от емблематичните места на Пловдив и 
една от любимите дестинации за разходка както на пловдивчани, така и на гостите 
на града. Поради тази причина и във връзка с появилите се около 26.02.2024 
медийни публикации относно извършваните дейности по реставрация и 
експониране на тепето, и на основание чл. 80 от Правилника за организацията и 
дейността на пловдивския общински съвет, неговите комисии и взаимодействието 
му с общинската администрация, искаме да поставим следните въпроси:



1. C кое разрешение на НИНКН се регулира изграждането на преградно 
съоръжение (ограда) на Небет тепе и юьде ще е разположена тя? Моля да се 
предостави копие от решението.

2. Предвижда ли се изграждането на други заграждения на Небет тепе в 
рамките на проекта? Ако да, как и къде ще са разположени?

3. Предвижда ли се да има режим на достъп до тепето? Ако да, какъв е 
предвиденият часови диапазон?

4. В своя пресконференция на 26.02.2026 г. споменавате, че за следващите пет 
години не се предвижда въвеждането на такса за достъп. Обмисляно ли с 
въвеждането на такса по принцип и ако да, какви са мотивите за това? Има ли 
вероятност след петата година да се въведе такса за вход?

Считаме, че отговорите на въпросите ще внесат прозрачност по темата и затова
молим за отговор в законоустановения срок.

С У ва ж е н и е ,

Й о н о  Ч еп илски :

В ладим ир  С ла вен о ки :

В есел! ih a  А л ек с  aj  «дрова :

В е с е л к а  Х р и с т а м я н :

Д о б р о м и р а  К о с т о в а :


